

No. 36838. Australia and United States of America

AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF AUSTRALIA AND THE GOVERNMENT OF THE UNITED STATES OF AMERICA CONCERNING ACQUISITION AND CROSS-SERVICING. CANBERRA, 9 DECEMBER 1998 [United Nations, Treaty Series, vol. 2117, I-36838.]

AGREEMENT TO AMEND THE AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF AUSTRALIA AND THE GOVERNMENT OF THE UNITED STATES OF AMERICA CONCERNING ACQUISITION AND CROSS-SERVICING DONE AT CANBERRA ON 9 DECEMBER 1998. WASHINGTON, 30 JULY 2009*

Entry into force: 22 September 2009 by notification, in accordance with its provisions

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: Australia, 14 September 2010

*No UNTS volume number has yet been determined for this record. The Text(s) reproduced below, if attached, are the authentic texts of the agreement /action attachment as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.

Nº 36838. Australie et États-Unis d'Amérique

ACCORD D'ACQUISITION ET DE SOUTIEN LOGISTIQUE MUTUEL ENTRE LE GOUVERNEMENT DE L'AUSTRALIE ET LE GOUVERNEMENT DES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE. CANBERRA, 9 DÉCEMBRE 1998 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2117, I-36838.]

ACCORD PORTANT MODIFICATION DE L'ACCORD D'ACQUISITION ET DE SOUTIEN LOGISTIQUE MUTUEL ENTRE LE GOUVERNEMENT DE L'AUSTRALIE ET LE GOUVERNEMENT DES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE FAIT À CANBERRA LE 9 DÉCEMBRE 1998. WASHINGTON, 30 JUILLET 2009*

Entrée en vigueur : 22 septembre 2009 par notification, conformément à ses dispositions

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Australie, 14 septembre 2010

*Numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier. Les textes reproduits ci-dessous, s'ils sont disponibles, sont les textes authentiques de l'accord/pièce jointe d'action tel que soumises pour l'enregistrement et publication au Secrétariat. Pour référence, ils ont été présentés sous forme de la pagination consécutive. Les traductions, s'ils sont inclus, ne sont pas en form finale et sont fournies uniquement à titre d'information.